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DOMES SĒDES PROTOKOLS 
Talsos 

 

 

2019. gada 29. augustā         Nr.18 

 

Sēde sasaukta plkst.13.00 

Sēdi atklāj plkst.13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

Sēdes vadītājs: Dainis Karols – Talsu novada domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja: Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas sekretāre  

 

Sēdē piedalās 14 deputāti:    

Andis Astrātovs (iziet plkst.16.24, atgriežas plkst.16.26) 

Edmunds Demiters (iziet plkst.14.10, atgriežas plkst.14.16) 

Daiga Feldmane (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.00) 

Ģirts Kalnbirze (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.16.10) 

Tabita Kalniņa (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.00) 

Dainis Karols  

Miervaldis Krotovs  

Ilva Norenberga  

Sandra Pētersone 

Lauris Pīlēģis  

Oļegs Solovjovs (pēc sēdes pārtraukuma ienāk plkst.15.05) 

Alfons Spēks  

Normunds Tropiņš  

Edgars Zelderis (iziet plkst.15.36, atgriežas plkst.15.39, iziet plkst.16.25, atgriežas 

plkst.16.29) 

 

Sēdē nepiedalās 3 deputāti:    

Inga Gluzda – attaisnotu iemeslu dēļ 

Gundars Sebris – attaisnotu iemeslu dēļ 

Gerda Zeberiņa – attaisnotu iemeslu dēļ 

 

 



 

 

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Inguna Kaļinka – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Guntra Tālberga – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītāja 

Aija Tihovska – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas Finanšu 

un ekonomikas daļas vadītāja 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas 

vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Aiva Dimante – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas vadītāja 

Aija Svarinska – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Edvards Šnēfelds – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas vadītājs 

Madara Vanaga – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas Komunālo 

pakalpojumu daļas vides pārvaldības speciāliste 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Sanita Arciševska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Kultūras daļas vadītāja 

Aivars Pekmans – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Sporta daļas vadītājs 

Inga Romaško – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas vadītāja 

Ramona Riekstniece – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas 

Nekustamā īpašuma nodokļa daļas vadītāja 

Gints Grīnbergs – Talsu novada pašvaldības Darba aizsardzības nodaļas darba 

aizsardzības speciālists 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas  

datortīkla administrators 

Madara Krūmiņa – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas 

informācijas sistēmu administratore   

Mārīte Indriksone – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas sekretāre 

 

Citi:    

Kitija Vecmane – Ģibuļu pagasta pārvaldes vadītāja 

Liene Ugrika – Vandzenes pagasta pārvaldes vecākā grāmatvede 

Ivars Maķevics – Strazdes pagasta pārvaldes Komunālās daļas speciālists 

Baiba Kalna – Valdemārpils, Lubes un Tiņģeres kultūras nama pasākumu organizatore 

Tiņģerē 

Inga Dombrovska – Strazdes brīvā laika pavadīšanas centra vadītāja 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs  

Vineta Ozola – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītāja vietniece 



 

Dace Ivanova – Talsu novada Izglītības pārvaldes speciāliste pirmsskolas jautājumos 

Selga Moldavčuka – Vandzenes pirmsskolas izglītības iestāde “Zīlīte” 

Dana Kalašņikova – Talsu novada vakara un neklātienes vidusskolas direktora amata 

kandidāte 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama direktore 

Kristīne Broka-Meļķe – biedrības “Talsu Tonis” pārstāve 

Raimonds Strokšs – SIA “RA EVENTS” direktors 

 

 

Sēdes vadītājs D.Karols informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 

70.1 punktu  domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta 

vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

D.Karols iepazīstina ar izsludināto darba kārtību. 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par darba kārtību nav. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

 

Darba kārtība: 

Publiskā daļa: 

1. Par Danas Kalašņikovas apstiprināšanu Talsu novada vakara un neklātienes 

vidusskolas direktora amatā. 

2. Par ēdināšanas maksas apstiprināšanu izglītības iestādēs, kurās ēdienu sagatavošanu 

veic Talsu novada pašvaldība. 

3. Par papildu grupu atvēršanu Talsu pirmsskolas izglītības iestādē “Pīlādzītis”. 

4. Par SIA “RA EVENTS” iesniegumu. 

5. Par Talsu novada pašvaldības kultūras centru un kultūras centru – muižu klasifikācijas 

noteikumu apstiprināšanu. 

6. Par biedrības “Motoklubs Stende” iesniegumu. 

7. Par biedrības “Talsu Tonis” atbrīvošanu no nomas maksas. 

8. Par grozījumu nolikumā “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumiem un to 

piešķiršanas kārtību”. 

9. Par finansējuma piešķiršanu būvprojekta “Būvniecības dokumentācijas izstrāde 

“Pirmsskolas izglītības iestāde “Zīlīte”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā”” izstrādei. 

10. Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Usmas ezers - lieliska vieta atpūtai”. 

11. Par pilnvarojumu projektā Nr. 17-08A00403-000074 “Meliorāciju sistēmu pārbūve un  

atjaunošana Talsu novadā”. 

12. Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.5.1.0/17/I/008 “Jēkaba ceļa kultūras mantojuma un 

mākslas jaunrades magnēti”. 

13. Par Talsu novada simboliku. 

14. Par finansējuma piešķiršanu sporta biedrībai “Talsu hokeja klubs”. 



 

15. Par siltumenerģijas pakalpojuma maksu Vandzenes pamatskolas katlumājā. 

16. Par grozījumiem Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijā. 

17. Par grozījumiem Talsu novada domes 2009. gada 9.jūlija saistošajos noteikumos Nr.2 

“Talsu novada pašvaldības nolikums”. 

18. Par papildu finansējuma piešķiršanu Strazdes pagasta pārvaldei. 

19. Par grozījumiem bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr. 11/21-21 smilts 

- grants un smilts atradnei “Burtnieki”. 

20. Par valsts nodevas atvieglojumiem par dažiem Talsu novada bāriņtiesas 

pakalpojumiem. 

21. Par deputātu L.Pīlēģa un I.Norenbergas 2019.gada 20.augusta pieprasījumu. 

Slēgtā daļa: 

22. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. E. 

23. Par finansējuma piešķiršanu Sociālajam dienestam no līdzekļiem neparedzētiem 

gadījumiem. 

Publiskās daļas informatīvā daļa: 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 

1. 

Par Danas Kalašņikovas apstiprināšanu Talsu novada vakara un neklātienes 

vidusskolas direktora amatā 

D.Karols, V.Ozola, D.Kalašņikova 

 

V.Ozola ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.527 “Par Danas Kalašņikovas apstiprināšanu Talsu novada vakara un 

neklātienes vidusskolas direktora amatā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2. 

Par ēdināšanas maksas apstiprināšanu izglītības iestādēs, kurās ēdienu 

sagatavošanu veic Talsu novada pašvaldība 

D.Karols, U.Katlaps 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 



 

D.Karols, ņemot vērā, ka viens no izskanējušajiem valdības priekšlikumiem, kur 

ieekonomēt līdzekļus, ir 1.-4.klašu pusdienu uzlikšana uz pašvaldību pleciem, uzdod 

[Izglītības pārvaldei] par to apkopot informāciju. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.528 “Par ēdināšanas maksas apstiprināšanu izglītības iestādēs, kurās 

ēdienu sagatavošanu veic Talsu novada pašvaldība”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

3. 

Par papildu grupu atvēršanu Talsu pirmsskolas izglītības iestādē “Pīlādzītis” 

D.Karols, D.Ivanova 

 

D.Ivanova ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.529 “Par papildu grupu atvēršanu Talsu pirmsskolas izglītības iestādē 

“Pīlādzītis””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4. 

Par SIA “RA EVENTS” iesniegumu 

D.Karols, A.Pekmans, R.Strokšs, A.Astrātovs, D.Feldmane, L.Pīlēģis, E.Zelderis, 

E.Murauska, O.Solovjovs, E.Demiters, M.Krotovs, Ģ.Kalnbirze, G.Tālberga, 

I.Norenberga 

 

A.Pekmans ziņo par lēmuma projektu.  

R.Strokšs informē, ka ir vērsušies valdībā ar lūgumu turpināt Eiropas rallija 

čempionāta tradīciju Latvijā. Tā kā valdība šo lēmumu skatīs kontekstā ar valsts budžetu, 

tāpēc nevar vēl līdz galam nodefinēt, kāds rallijs būs. Iepazīstina ar trīs iespējamajiem rallija 

scenārijiem. Pirmais – ja valdība atbalsta Eiropas rallija čempionāta turpināšanu, tad Talsi ir 

daļa no lielā Eiropas rallija čempionāta posma (29.-30.maijā), līdzīgi kā pagājušajā gadā. 

Otrais – ja valdība neatbalsta Eiropas rallija čempionāta tradīcijas turpināšanu, tad atgrieztos 

klasiskais Talsu rallijs (24.maijs). Trešais – ja valdība atbalsta Eiropas rallija čempionāta 

norisi, bet Talsi nevēlas būt daļa no lielā rallija, tad var izskatīt opciju, ka Talsu ralliju 

organizē augustā kā atsevišķas sacensības, kā atsevišķu posmu. 

Notiek diskusija. 



 

N.Tropiņš ierosina priekšlikumu – ja tas ir Talsu rallijs, tad tie ir 36 tūkstoši, ja 

Eiropas rallija čempionāta posms “Rally Liepāja”, tad finansējumu samazināt uz 20 

tūkstošiem un pārējo, kas paliek pāri, novirzīt nākamā gada budžetā vietējo sportistu 

atbalstam. 

D.Feldmane rosina apsvērt ideju – Eiropas rallija čempionāta posma nosaukumā ielikt 

“Rally Liepāja – Talsi”. 

D.Karols jautā par situāciju, ja rosinās šobrīd nevirzīt lēmuma projektu uz balsošanu, 

taču skatīt atkārtoti un sniegt atbildes uz izskanējušajiem jautājumiem, jo šobrīd nav zināms 

valdības lēmums. 

R.Strokšs paskaidro, ka šāds lēmums ļoti palīdzētu, lai valdībai parādītu, ka tas ir 

svarīgi veselam reģionam. Min, ka Liepājas pilsētas lēmumā ir punkts, ja valdības lēmums ir 

negatīvs, tad jautājums tiek automātiski pārskatīts. Rosina iekļaut vēl vienu punktu – uzdot 

viņam, Raimondam Strokšam, parunāt ar Liepāju par nosaukumu. 

A.Astrātovs aicina D.Karolu atsaukt priekšlikumu – neskatīt, jo lūdz R.Strokšam iet 

un mainīt nosaukumu, pašiem nezinot, vai pēc tam būs balsis, kas atbalstīs lēmuma projektu. 

Ja grib uzdot R.Strokšam kaut ko risināt, tad vispirms ir jānobalso par kaut ko, vismaz par 

naudas līdzekļu summu, pēc tam var diskutēt par nosaukumu, nosacījumiem, kas izpildīsies 

vai neizpildīsies, lai šis pasākums notiktu. 

D.Feldmane ierosina priekšlikumu – 1.punktu izteikt: atbalstīt rīkoto Eiropas rallija 

čempionāta posma norisi Talsos, bez nosaukuma. 

R.Strokšs paskaidro, ka tā nevar. 

D.Feldmane atsauc savu priekšlikumu. 

N.Tropiņš ierosina – varbūt savādāk noformulēt redakciju, jo šobrīd piešķirtu 

finansējumu pasākumam, par kuru nav skaidrs, vai tas vispār būs. Rosina atlikt jautājumu uz 

divām nedēļām un noskaidrot visu, kas nepieciešams. 

 

D.Karols ierosina balsot par priekšlikumu – lēmuma projektu skatīt atkārtoti pēc 

divām nedēļām, papildinot ar izskanējušo – lēmuma projekts stājas spēkā tikai gadījumā, ja 

valdības atbilde ir pozitīva, kā arī tikt skaidrībā ar nosaukumu, vai varētu būt “Rally Liepāja – 

Talsi”. 

 

Ar 7 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

E.Demiters), 5 pret (D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, I.Norenberga), 2 

atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis), priekšlikums netiek atbalstīts. [Balsojumā par priekšlikumu 

piedalījās 14 deputāti, no kuriem vairākums būtu 8.] 

 

A.Astrātovs pamato savu balsojumu. 

 

E.Zelderis ierosina priekšlikumu – izņemt ārā no lēmuma projekta posma nosaukumu, 

atstājot redakciju “posma norisi Liepājā un Talsos”. 

R.Strokšs piekrīt redakcijai “atbalstīt, finansējumu piešķirt FIA Eiropas rallija 

čempionāta posma norisei Liepājā un Talsos”. 

A.Astrātovs papildina E.Zeldera priekšlikumu – izņemt vārdu “neatbalstīt”. 

Ģ.Kalnbirze papildina E.Zeldera priekšlikumu – 3.punkts arī jāmaina, jāņem ārā 

“Rally Liepāja”. 

E.Zelderis piekrīt A.Astrātova un Ģ.Kalnbirzes papildinājumiem. 



 

 

D.Karols ierosina balsot par E.Zeldera priekšlikumu [no lēmuma projekta izņemt 

nosaukumu “Rally Liepāja”, papildināt ar “posma norisi Liepājā un Talsos”, izņemt redakciju 

“neatbalstīt”]. 

 

Ar 7 balsīm par (D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

E.Zelderis, I.Norenberga), 1 pret (D.Karols), 6 atturas (N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, 

T.Kalniņa, S.Pētersone, E.Demiters), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols ierosina balsot par sagatavotā lēmuma projekta 1.punktu ar redakciju 

“atbalstīt”. 

 

Ar 7 balsīm par (D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

E.Zelderis, I.Norenberga), pret nav, 7 atturas (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, 

T.Kalniņa, S.Pētersone, E.Demiters), sagatavotā lēmuma projekta 1.punkts ar redakciju 

“atbalstīt” netiek atbalstīts. 

 

G.Tālberga lūdz domi nobalsot par 1.punkta otro redakcijas variantu [“neatbalstīt”]. 

D.Karols, ņemot vērā Juridiskās nodaļas ieteikumu, ierosina balsot par sagatavotā 

lēmuma projekta 1.punktu ar redakciju “neatbalstīt”. 

 

Ar 0 balsīm par, 8 pret (S.Pētersone, D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, 

O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 6 atturas (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, 

A.Spēks, T.Kalniņa, E.Demiters), sagatavotā lēmuma projekta 1.punkts ar redakciju 

“neatbalstīt” netiek atbalstīts. 

 

D.Karols, ņemot vērā iepriekšējo balsošanu, ierosina priekšlikumu – balsot par šī 

lēmuma projekta izskatīšanu nākamajā domes sēdē ar to informāciju, kas izskanējusi pirms 

tam. 

 

I.Norenberga, E.Zelderis, N.Tropiņš, L.Pīlēģis pamato savu balsojumu. 

 

D.Karols ierosina balsot par priekšlikumu – lēmuma projektu skatīt nākamajā domes 

sēdē ar to informāciju, kas izskanējusi pirms tam – par nosaukuma maiņu un izlabot lēmuma 

projektu atbilstoši esošajai situācijai. 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, 4 atturas (D.Feldmane, 

A.Astrātovs, O.Solovjovs, E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

lēmuma projektu “Par SIA “RA EVENTS” iesniegumu” izskatīt nākamajā domes sēdē. 

 

Plkst.14.10 iziet E.Demiters.  

 

 



 

5. 

Par Talsu novada pašvaldības kultūras centru un kultūras centru – muižu 

klasifikācijas noteikumu apstiprināšanu 

D.Karols, E.Murauska, A.Spēks, D.Feldmane, T.Kalniņa 

 

E.Murauska ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka pēc Finanšu komitejas notikusi 

atkārtota pārvalžu vadītāju un kultūras centru vadītāju sanāksme, kurā piedalījās tie kultūras 

centri, kuri darbojas novada kultūras centros-muižās. Pēc izskanējušajiem priekšlikumiem tika 

veikti grozījumi 4.2.punktā, jo Valdemārpils pilsētas un Ārlavas pagasta pārvalde nepiekritusi 

Tiņģeres muižas atdalīšanai no Valdemārpils, Lubes un Tiņģeres kultūras nama. 

Notiek diskusija. 

D.Karols papildina, ka aicinās balsot par lēmuma projekta redakciju, kas izskatīta 

Izglītības, kultūras un sporta komitejā un guvusi atbalstu Finanšu komitejā, bez ieteiktajām 

izmaiņām un labojumiem. 

Iebildumu vai citu priekšlikumu attiecībā par lēmuma projekta redakciju nav. 

Plkst.14.16 atgriežas E.Demiters. 

 

D.Karols ierosina balsot par lēmuma projektu tādā redakcijā, kādā tas tika virzīts no 

Finanšu komitejas. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.530 “Par Talsu novada pašvaldības kultūras centru un kultūras centru – 

muižu klasifikācijas noteikumu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

6. 

Par biedrības “Motoklubs Stende” iesniegumu 

D.Karols, A.Pekmans 

 

A.Pekmans ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.531 “Par biedrības “Motoklubs Stende” iesniegumu”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 



 

7. 

Par biedrības “Talsu Tonis” atbrīvošanu no nomas maksas 

D.Karols, D.Obodovska 

 

D.Obodovska ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.532 “Par biedrības “Talsu Tonis” atbrīvošanu no nomas maksas”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par grozījumu nolikumā “Par Talsu novada pašvaldības apbalvojumiem un to 

piešķiršanas kārtību” 

D.Karols 

 

D.Karols ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.533 “Par grozījumu nolikumā “Par Talsu novada pašvaldības 

apbalvojumiem un to piešķiršanas kārtību””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9. 

Par finansējuma piešķiršanu būvprojekta “Būvniecības dokumentācijas izstrāde 

“Pirmsskolas izglītības iestāde “Zīlīte”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā”” 

izstrādei 

D.Karols, A.Svarinska, E.Zelderis, J.Skujeniece, U.Katlaps, D.Feldmane, E.Demiters, 

I.Norenberga, L.Pīlēģis, N.Tropiņš 

 

A.Svarinska ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

E.Zelderis lūdz ierakstīt protokolā viņa viedokli: Es jau Finanšu komitejā minēju, var 

jau tā, kā Feldmanes kundze saka, uz ātro, čiki briki un viss būs kārtībā, bet tā jau arī bija 

pagājušajā gadā, un tad izrādījās, ka nekas tur īsti nav sanācis. Visi balsoja par to, ka būs 

“Vīnodziņa”, ka būs tas, tas, tas. Nekas no tā nav sanācis. Tagad mēs esam atgriezušies pie 

kaut kā cita te. Es saprotu – vērtēts tas, kur paliks skola, nav. Tas vispār nav aptverts. Sanākt 

var tā, ka uztaisīs to bērnudārzu, bet pēc tam varbūt būs vajadzīgs kaut kas cits, un iespējams 



 

lētāk bija plānot jau tagad, viņu [skolu] iekļaut un šajā ēkā būvēt, daļēji vai kaut kā pieplānot 

klāt, jo tad ir jauna ēka. Ja būs jāpārvieto viņa [skola] uz “Rezidenci”, tad atkal būs viens 

milzīgs projekts. Tādu racionālismu es te nejūtu. Ja grib steigā vienkārši atskaitīties 

vēlētājiem un solīt, ka nu tik atkal būs, jau kuro reizi, tad varbūt daļēji to var saprast. 

Atgriežoties pie vēstures, 2014., 2015. gadā bija līgums, [ko] pašvaldība noslēdza par šīs 

esošās ēkas atjaunošanu. Svarīgi noskaidrot, kā tur bija ar toreizējo normatīvo regulējumu, vai 

bija zināms tas par skolēnu skaitu, kas tagad ir arī viens no argumentiem, ka esošā ēka ir 

nepiemērota un būs par mazu bērnu skaitam. Tad, kad mēs balsojām, šķiet, 2018.gada janvārī, 

par to, ka šī ēka jāsakārto, tur apmēram pusmiljons, neviens neteica par kaut kādu skaitu. Ir 

tāds domes lēmums, vienbalsīgs. Viss it kā bija skaidrs, noziņots. Saprotu, ka toreiz bija kaut 

kāda problēma, ka kaut kādi dokumenti tika palaisti garām, Svarinskas kundze, ja nemaldos, 

no Attīstības nodaļas. Vēl atceros, Puļķa kungs vai kurš tur bija piesaistīts, lai veiktu 

grozījumus un kartes sagatavotu, lai var uzsākt darbus. Situācija ir vienkārši kritiska, lielā 

mērā redzot to, kādi ir citi bērnudārzi un kāda ir šī “Zīlīte”, un atkal gadiem būs jāgaida šiem 

vecākiem, pedagogiem. Izvērtēts tas, kāda tā situācija varēja būt, nav, bet lēmumu mēs jau 

2018.gada sākumā pieņēmām. Tad pēkšņi bija tas lēmums, secīgi – nē, nebūs. Tas bija 

2018.gada jūlijā. Tad bija tas, ko es minēju, ka solīts tika – būs ātrāk, lētāk, ka viss būs 

kārtībā. Tagad sanāk, ka mēs atkal krāsim kaut kādus būvprojektus, jo skaidrības Finanšu 

komitejā nebija, vai vispār naudu tam varēs, tur bija ļoti miglaina bilde pēc cik gadiem kas 

notiks, kā varēs, kā būs. Es izteicu tad viedokli, vai nav tomēr jāizvērtē vēlreiz rūpīgi tas, vai 

tās nebija emocijas, politikas un citas intereses, vai nav jāizvērtē šobrīd steidzami vēlreiz tas, 

vai šī esošā ēka nav tagad, nekavējoties jāvērtē, lai viņu var sakārtot. Būs mācību gads, bet to 

var izdarīt kaut vai nākamajā gadā, precizējot visus dokumentus, un tas būs daudz lētāk nekā 

esošās prognozes, jo toreiz atsūtītajā materiālā bija, ja atceros, kaut kāds miljons pievilkts klāt. 

Tur nekādi paraksti zem nosacītajiem cipariņiem nebija, nezinu, kas tos gatavoja, kādi cilvēki, 

uz ko viņi balstīja šos visus aprēķinus, kas tur ir dārgāk pēkšņi, jo tad sanāk pretruna pretrunā, 

nepārtraukti. Tagad mēs atkal esam jaunā posmā, neizvērtējot tomēr rūpīgi tās problēmas, kas 

nosacīti mūs var sagaidīt nākotnē gan ar skolu, vai nevajag tomēr tad pieplānot klāt to, 

iespējams paredzot rezervi tam visam, vai ir skaidrība, ka uzsvars tomēr būs uz “Rezidences” 

ēku, jo esošā ēka ir ļoti grūti lietojama. Vakar bijusi diskusija, ka viņi prasa ieguldījumus, 

vajag lampas nomainīt un vajag vēl, arī tagad tur notiek kaut kādi remonti, bet es sapratu, ka, 

iespējams, nākamgad tur vairs nebūs. Kas tad notiks tālāk, skaidrības nav. Tas it kā nav pēc 

10 gadiem, tas ir nākamgad. Kolēģi, mēs atkal te kaut ko uz ātro darīsim un pēc tam domāsim. 

D.Feldmane, I.Norenberga un L.Pīlēģis pauž savus viedokļus. 

E.Zelderis lūdz ierakstīt protokolā viņa otro viedokli: Mūsu darba plānā bija steidzami, 

tā bija prioritāte – sakārtot šo te bērnudārzu. Šis, kas tagad ir plānots darīt, tas nav noteikti 

steidzami, tas tuvāko divu gadu laikā noteikti nebūs, visdrīzāk ilgāk. Es jau minēju Finanšu 

komitejā, man tiešām ir ļoti žēl iedzīvotāju, bērnudārza vadību un visus pedagogus, kas gadu 

gadiem jau sēž un gaida, un nekas nenotiek. Un es jau arī komitejā teicu – tad, kolēģi, 

aizbrauciet visi izstāstiet iedzīvotājiem šo zolīdi klātienē, ieskatieties acīs, atbildiet uz 

jautājumiem, nekaunieties, esiet drosmīgi, un varbūt tad arī jūs cītīgāk strādāsiet, jo šobrīd 

sanāk tā mēs no otra uz trešo. Saprotiet paši, nekas nav, nulles projekts, nulles procesā esam. 

Nekas pa šiem pieciem, sešiem gadiem, kad tika slēgts sākotnējais līgums, nav izdarīts. Es 

vēlreiz uzsveru, ja turpinātu šo iesākto, es redzu, ka tas būtu nonācis līdz procesam, ja nebūtu 

viņš pagājušajā gadā pārtraukts, tad šobrīd jau bērni būtu jaunās telpās. Šobrīd sanāk tā, ka 

atkal atliekam, gaidām, gaidām, tur klāt vēl Pīlēģa kunga minētajiem argumentiem, ka nav 



 

skaidrības, kur paliks šī ēka, kur paliks skola utt., un tagad atkal 60 vai 50 tūkstošus, ja 

nemaldos. Es tikai par jaunu bērnudārzu, un tas ir bijis no pirmās dienas, kad es šajā ēkā 

esmu, kad šis jautājums tika skarts. Bet šobrīd, esot klāt šim visam garajam procesam, nu jau 

ir divi ar pusi gadi, man ir ļoti grūti atbalstīt, jo es tajā redzu lielāku risku, ka tā bērnudārza 

atkal nebūs, nekā ja turpinātu, vismaz apsvērtu, izvērtētu tās iespējas, kādas ir saistībā ar 

esošās ēkas sakārtošanu. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), 

pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.534 “Par finansējuma piešķiršanu būvprojekta “Būvniecības 

dokumentācijas izstrāde “Pirmsskolas izglītības iestāde “Zīlīte”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā”” izstrādei”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 E.Zelderis pamato savu balsojumu. 

 

 D.Karols ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu. 

Iebildumu nav. 

Plkst.14.47 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.14.58 tiek atsākta domes sēde. 

 

Piedalās deputāti: D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, S.Pētersone, A.Astrātovs, 

Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters. 

 

 

10. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Usmas ezers - lieliska vieta atpūtai” 

D.Karols, A.Dimante 

 

A.Dimante ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, S.Pētersone, 

A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas 

nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.535 “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektam “Usmas ezers - lieliska 

vieta atpūtai””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

 

 



 

11. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 17-08A00403-000074 “Meliorāciju sistēmu 

pārbūve un  atjaunošana Talsu novadā” 

D.Karols, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.15.00 ienāk T.Kalniņa un D.Feldmane. 

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, 1 

atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.536 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 17-08A00403-000074 “Meliorāciju 

sistēmu pārbūve un  atjaunošana Talsu novadā””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12. 

Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.5.1.0/17/I/008 “Jēkaba ceļa kultūras mantojuma 

un mākslas jaunrades magnēti” 

D.Karols, J.Skujeniece 

 

J.Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 12 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, 1 

atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.537 “Par pilnvarojumu projektā Nr. 5.5.1.0/17/I/008 “Jēkaba ceļa 

kultūras mantojuma un mākslas jaunrades magnēti””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13. 

Par Talsu novada simboliku 

D.Karols, I.Fedko 

 

I.Fedko ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret 

nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.538 “Par Talsu novada simboliku”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



 

 

14. 

Par finansējuma piešķiršanu sporta biedrībai “Talsu hokeja klubs” 

D.Karols, A.Tihovska, A.Astrātovs, N.Tropiņš 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

E.Zelderis paziņo, ka viņi trīs (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga) balsojumā 

nepiedalīsies iespējamā interešu konflikta dēļ. 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, E.Demiters), pret nav, atturas nav [L.Pīlēģis, 

E.Zelderis, I.Norenberga balsojumā nepiedalās], 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.539 “Par finansējuma piešķiršanu sporta biedrībai “Talsu hokeja klubs””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

15. 

Par siltumenerģijas pakalpojuma maksu Vandzenes pamatskolas katlumājā 

D.Karols, A.Tihovska 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu.  

Plkst.15.05 ienāk O.Solovjovs. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, D.Feldmane, 

A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret 

nav, 1 atturas (S.Pētersone), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.540 “Par siltumenerģijas pakalpojuma maksu Vandzenes pamatskolas 

katlumājā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16. 

Par grozījumiem Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas komisijā 

D.Karols, G.Tālberga, I.Norenberga, A.Astrātovs 

 

G.Tālberga ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

A.Astrātovs ierosina priekšlikumu – samazināt komisijas locekļu skaitu uz pieciem, 

svītrojot 1.5. punktu [Modris Jaunvalks]. 

 

D.Karols ierosina balsot par A.Astrātova priekšlikumu [samazināt komisijas locekļu 

skaitu uz pieciem, svītrojot 1.5. punktu]. 



 

 

Ar 7 balsīm par (D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

E.Zelderis, I.Norenberga), 3 pret (D.Karols, A.Spēks, T.Kalniņa), 4 atturas (N.Tropiņš, 

M.Krotovs, S.Pētersone, E.Demiters), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 11 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 3 atturas 

(L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.541 “Par grozījumiem Talsu novada dzīvojamo māju privatizācijas 

komisijā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

17. 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2009. gada 9.jūlija saistošajos noteikumos 

Nr.2 “Talsu novada pašvaldības nolikums” 

D.Karols, G.Tālberga 

 

G.Tālberga ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), 

pret nav, 1 atturas (E.Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.542 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2009. gada 9.jūlija 

saistošajos noteikumos Nr.2 “Talsu novada pašvaldības nolikums””. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

18. 

Par papildu finansējuma piešķiršanu Strazdes pagasta pārvaldei 

D.Karols, A.Tihovska, I.Norenberga, I.Maķevics, L.Pīlēģis, E.Zelderis, S.Pētersone, 

M.Krotovs, A.Astrātovs, N.Tropiņš, Ģ.Kalnbirze, G.Tālberga, I.Kaļinka 

 

A.Tihovska ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

E.Zelderis vērš uzmanību, ka minētajam uzņēmumam ir nodokļu parāds, un jautā, vai 

saskaņā ar likumu drīkst slēgt [līgumu]. 

I.Maķevics atbild – principā nekad arī lielajos iepirkumos mēs kā pasūtītājs 

nevērtējam šo parāda esamību, neesamību, to vērtē iepirkumu daļa. 

E.Zelderis lūdz fiksēt protokolā savu jautājumu un I.Maķevica atbildi. 



 

S.Pētersone ierosina priekšlikumu – palielināt summu līdz 20 tūkstošiem, un 

izpilddirektoram ir jāizvērtē šī situācija. 

 

D.Karols ierosina balsot par S.Pētersones priekšlikumu – piešķirt finansējumu līdz 20 

tūkstošiem euro. 

 

Ar 8 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, E.Demiters), pret nav, 6 atturas (A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, 

L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

Plkst.15.36 iziet E.Zelderis. 

 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret nav, 3 atturas (A.Astrātovs, 

L.Pīlēģis, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.543 “Par papildu finansējuma piešķiršanu Strazdes pagasta pārvaldei”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

L.Pīlēģis pamato balsojumu. 

 

 

19. 

Par grozījumiem bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā Nr. 11/21-21 

smilts - grants un smilts atradnei “Burtnieki” 

D.Karols, M.Vanaga 

 

M.Vanaga ziņo par lēmuma projektu.  

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, I.Norenberga, E.Demiters), 

pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.544 “Par grozījumiem bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļaujā 

Nr. 11/21-21 smilts - grants un smilts atradnei “Burtnieki””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

20. 

Par valsts nodevas atvieglojumiem par dažiem Talsu novada bāriņtiesas 

pakalpojumiem 

D.Karols, D.Zeļģe 

 

D.Zeļģe ziņo par lēmuma projektu.  



 

Plkst.15.39 atgriežas E.Zelderis. 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.545 “Par valsts nodevas atvieglojumiem par dažiem Talsu novada 

bāriņtiesas pakalpojumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

21. 

Par deputātu L.Pīlēģa un I.Norenbergas 2019.gada 20.augusta pieprasījumu 

D.Karols, G.Tālberga, G.Grīnbergs, I.Norenberga, I.Kaļinka, A.Astrātovs, L.Pīlēģis, 

E.Zelderis 

 

G.Tālberga ziņo par lēmuma projektu.  

Notiek diskusija. 

I.Norenberga ierosina priekšlikumu un lūdz fiksēt protokolā viņas viedokli – 

saglabājot mūsu otro punktu, kas bija paredzēts mūsu pieprasījumā, būtībā nevis pieņemt 

zināšanai, bet Talsu novada pašvaldībā izveidot iekšējās kontroles sistēmu, kas nodrošinātu 

savlaicīgu likumdošanas izmaiņu ieviešanu pašvaldības darbā, kas bija noteikts arī mūsu 

pieprasījumā. Jo būtībā mēs varam pašvaldībā neievērot to, kad stājas spēkā likumi, un 

neviens par to neatbild. Manuprāt, šī situācija ir absurda un tādai tai nevajadzētu būt. 

A.Astrātovs paziņo, ka balsojumā par priekšlikumu nepiedalīsies, jo pauž saprasto, ka 

šāda sistēma jau ir. 

D.Karols ierosina balsot par I.Norenbergas priekšlikumu – papildināt lēmuma projektu 

ar punktu: izveidot Talsu novada pašvaldības iekšējās kontroles sistēmu, kas nodrošinātu 

savlaicīgu likumdošanas izmaiņu ieviešanu pašvaldības darbā. 

I.Norenberga precizē savu priekšlikumu – priekšlikums bijis nevis papildināt lēmuma 

projektu, bet aizstāt vārdus “pieņemt zināšanai” ar minēto punktu.  

G.Tālberga iebilst. 

I.Norenberga norāda – lai paliek tad kā otrais punkts. 

 

D.Karols ierosina balsot par I.Norenbergas priekšlikumu [papildināt ar 2.punktu: 

izveidot Talsu novada pašvaldības iekšējās kontroles sistēmu, kas nodrošinātu savlaicīgu 

likumdošanas izmaiņu ieviešanu pašvaldības darbā]. 

 

Ar 3 balsīm par (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 1 pret (D.Karols), 9 atturas 

(N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, D.Feldmane, Ģ.Kalnbirze, 

O.Solovjovs, E.Demiters) [A.Astrātovs balsojumā nepiedalās], priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu kopumā. 

 



 

Ar 10 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), 2 pret (E.Zelderis, I.Norenberga), 2 

atturas (A.Astrātovs, L.Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.546 “Par deputātu L.Pīlēģa un I.Norenbergas 2019.gada 20.augusta 

pieprasījumu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

I.Norenberga, A.Astrātovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis un D.Karols pamato savu balsojumu. 

 

D.Karols ierosina izsludināt sēdes pārtraukumu. 

Iebildumu nav. 

Plkst.15.58 tiek izsludināts domes sēdes pārtraukums. 

Plkst.16.08 tiek atsākta domes sēde ar sēdes slēgto daļu. 

 

Piedalās deputāti: D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters. 

 

22.darba kārtības jautājuma izskatīšanā piedalās darbinieki: I.Kaļinka, R.Riekstniece, 

J.Kārkluvalks, M.Krūmiņa, M.Indriksone, A.Lorence. 

 

 

22. 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. E. 

 

[..] 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret 

nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.547 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. E.”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst.16.10 ienāk Ģ.Kalnbirze. 

23.darba kārtības jautājuma izskatīšanā piedalās darbinieki: I.Kaļinka, I.Krēķe, D.Zeļģe, 

A.Aveniņš, J.Kārkluvalks, M.Krūmiņa, M.Indriksone, A.Lorence. 

 

 

 

 

 

 

 



 

23. 

Par finansējuma piešķiršanu Sociālajam dienestam no līdzekļiem neparedzētiem 

gadījumiem 

 

[..] 

 

Ar 14 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

D.Feldmane, A.Astrātovs, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga, 

E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.548 “Par finansējuma piešķiršanu Sociālajam dienestam no līdzekļiem 

neparedzētiem gadījumiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

Plkst.16.24 tiek slēgta domes sēdes slēgtā daļa un tiek atklāta domes sēdes informatīvā 

daļa. 

Plkst.16.24 iziet A.Astrātovs. 

 

 

Informācija 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

D.Karols, I.Kaļinka, Ģ.Kalnbirze, I.Norenberga 

 

I.Kaļinka iepazīstina ar izpilddirektora pārskatu par veikto darbu un pieņemto lēmumu 

izpildes gaitu. Informē, ka mainīta izpilddirektora pārskata forma, lai tā būtu atbilstošāka 

pašvaldības nolikumā noteiktajam. 

Plkst.16.25 iziet E.Zelderis. 

Plkst.16.26 atgriežas A.Astrātovs. 

Notiek diskusija. 

I.Kaļinka informē par pirmsskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” iepirkumu, norādot, 

ka jāpieņem lēmumi par tālākām darbībām. 

Plkst.16.29 atgriežas E.Zelderis. 

D.Karols – Tautsaimniecības komitejā informēt, ja deputāti atbalsta, tad virzīt kā 

lēmuma projektu. 

I.Kaļinka ziņo par biedrību “Engures ezers” un jautā, vai sagatavot lēmuma projektu 

par izstāšanos no tās. 

Ģ.Kalnbirze un D.Karols pauž atbalstu. 

 

DOME PIEŅEM informāciju zināšanai. 

 

Sēde slēgta plkst.16.34 

     

Sēdes vadītājs:       D. Karols 

Parakstīts 05.09.2019. 

 

 

Protokolētāja        A. Lorence 



 

 

Personu datu aizsardzības nolūkā netiek publicēti slēgtās daļas lēmumi Nr.547 un Nr.548. 


